
Milyen a viszonyom a Jobbikkal? „Radikális” maradtam vagy „néppárti” lettem? - kérdezték az Echo TV-ben (videóval)
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A minapi Echo TV-interjúban a Jobbikkal és Vona Gáborral való viszonyomról, „radikális” vagy
„néppárti” mivoltomról, a migrációval kapcsolatos véleményemről és elképzeléseimről, valamint
Budaházy Györgyről kérdeztek - s én válaszoltam. Kérem, tekintsék meg a húszperces
beszélgetést!  
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